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اعلام اسامی داوران هفته شانزدهم 
لیگ

 برنامه و اســامی داوران هفته شــانزدهم لیگ برتر 
فوتبال اعلام شد.

چهارشنبه 25 بهمن:
 فولاد خوزستان – گل گهر ســیرجان، داور:موعود 

بنیادی فرد
پنج شنبه 26 بهمن:

پیکان تهران – نساجی مازندران ، داور:سعاد وفاپیشه 
،

ذوب آهن اصفهان – ملوان بندرانزلی، داور:سیدرضا 
مهدوی

مس رفسنجان – هوادار تهران، داور:حسین زیاری
شمس آذرقزوین – استقلال خوزستان، داور:اشکان 

خورشیدی
آلومینیوم اراک – پرسپولیس، داور:بیژن حیدری

*جمعه 27 بهمن
استقلال – نفت آبادان، داور: حسن اکرمی

شجاعی می تواند روی نیمکت بنشیند
مسعود شــجاعی بازیکن ســابق تیم ملی موفق به 
گرفتن مدرک مربیگری B از ســوی کمیته آموزش 
شد تا مشــکلی برای نشســتن روی نیمکت هوادار 
نداشته باشد.البته طبق ابلاغیه کنفدراسیون فوتبال 
آسیا مربیان لیگ برتری باید داری مدرک A باشند 
ولــی در فصل جاری در صــورت ثبت نام در کلاس 
مربیگری A، مربیان تا پایــان فصل می توانند روی 
نیمکت حضور داشته باشند که شجاعی شامل چنین 
قانونی می شود.قرار است به زودی قرارداد شجاعی با 
هوادار رسمی شود تا او بتواند این تیم را در نیم فصل 

دوم هدایت کند.

 AFC براتی عضو کارگروه اصلاحات
شد

کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( با انتصاب رئیس، 
معاون و اعضای کارگروه ویژه اصلاحات AFC برای 
دوره 2۰2۳ تــا 2۰27، بــر تعهد خــود برای حفظ 
بالاترین اســتانداردهای حکمرانی مطلوب بیشــتر 
تاکید کرد.نایب رئیس کنفدراســیون فوتبال آســیا 
هاشم حیدر به عنوان رئیس کارگروه ویژه اصلاحات 
کنفدراسیون فوتبال آســیا و رئیس فدراسیون های 
عضــو ASEAN به عنــوان معاون ایــن کارگروه 
منصوب شــدند.کوزو تاشــیما و کانیــا کیومانی از 
اعضای شورای فیفا و همچنین دکتر احمدرضا براتی، 
 CAS حقوقدان ورزشــی و داور دادگاه عالی ورزش
از جمهوری اســلامی ایران، ترکیب این کارگروه را 

تکمیل می کنند.

محرومیت سه ساله به دلیل جعل امضا
با اعلام کمیتــه اخلاق جلال امیدیان به دلیل نقض 
مقررات اخلاقی فوتبال، متخلف شــناخته شده و به 
مدت 6 مــاه از هرگونه فعالیت فوتبال، فوتســال و 
فوتبال ســاحلی و به مبلغ 2۰۰ میلیون ریال جریمه 
نقدی محکوم شد.همچنین سروش مهاجری مسئول 
روابط بین الملل اســتقلال به دلیــل نقض مقررات 
اخلاقی فوتبال، متخلف شــناخته شــده و به مدت 
۳ســال از هرگونه فعالیت فوتبال، فوتسال و فوتبال 
ساحلی محکوم شد.گفتنی است، سیاوش باقر نژاد به 
دلیل نقض مقررات اخلاقی فوتبال، متخلف شناخته 
شــده و به مدت 2 ماه از هرگونــه فعالیت فوتبال، 

فوتسال و فوتبال ساحلی محکوم شد.

پیروزی مانچینی در جدال با بازیکنان 
متمرد

روبرتو مانچینی ســرمربی ایتالیایی عربســتان بعد از 
درگیری با 6 بازیکن مطرح تیمش و بخصوص سلمان 
الفرج کاپیتان سعودی ها در نهایت در این جنگ پیروز 
شد.بر اساس اعلام کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
عربستان، 6 بازیکن تیم ملی و در راس آنها سلمان الفرج 
در ماجرای اختلافشان با مانچینی و عدم رغبتشان برای 
حضور در تیم ملی اتهاماتشــان ثابت شده و هر کدام 
از این بازیکنان جریمه ســنگین نقــدی و همچنین 
۳ بازیکــن از این 6 بازیکن خاطی محروم نیز شــدند.

پیش از آغاز مسابقات جام ملت  های آسیا 2۰2۳، روبرتو 
مانچینی علیه این 6 بازیکن و بخصوص سلمان الفرج 
کاپیتان تیم مصاحبه کرد و آنها را متهم کرد که تمایلی 
برای بازی در تیم ملی نداشــتند به همین خاطر برای 
مبارزه با بازیکن ســالاری آنها را خط زده است.اما این 
پایان کار نبود و الفــرج و 5 بازیکن دیگر خاطی علیه 
مانچینی مصاحبــه کردند و این مربی سرشــناس را 
»دروغگو« معرفی کردند. اما در نهایت مشخص شد که 
حق با مانچینی بوده است.*حکم فدراسیون عربستان 

علیه این 6 بازیکن خاطی به شرح زیر است:
ســلمان الفرج: جریمه نقدی 2۰۰ هــزار ریالی) ۳ 
میلیارد تومان(، ســلطان الغنام: جریمه نقدی 2۰۰ 
هزار ریالی) ۳ میلیارد تومان(، نواف العقیدی: 5 ماه 
محرومیت و جریمه ۳۰۰ هــزار ریالی)4.5 میلیارد 
تومان(،خالد الغنام، محمد مــران و علی هزازی هر 
کدام یک ماه محروم و جریمــه 2۰۰ هزار ریالی)۳ 

میلیارد تومان(

مارتینس فسخ کرد
پس از جلســات مکرر بین بهرام رضاییان سرپرست 
باشــگاه فولاد و مارتینس بــرای جدایی توافقی، در 
نهایت در جلسه روز سه شنبه این توافق حاصل شد 
و مربی اســپانیایی پس از پنج ماه حضور در اهواز از 
فولاد جدا شد. شکست فولاد مقابل چادرملو در جام 
حذفــی و کنار رفتن از این رقابت ها و نیز ضعف فنی 
تیــم از دلایل اصلی قطع همکاری فولاد با مارتینس 
در آستانه نیم فصل دوم لیگ برتر عنوان شده است.

مستطیل سبز

شرایط بحرانی سه بسکمبالیست حادثه 
دیده

به گفتــه غلامرضا نــوروزی  رییس فدراســیون 
پزشکی ورزشــی یکی از بسکتبالیست های حادثه 
دیده جراحی شــده و مرخص می شود اما سه نفر 
دیگر وضعیت بحرانی دارند و دو نفرشان غیرقابل 

انتقال هستند.
نــوروزی در گفت و گو با  مهــر در مورد آخرین 
وضعیت چهــار بازیکن نوجوان بســکتبال که در 
حادثه رانندگی دچار آسیب شدند، گفت:از مجموع 
چهــار بازیکنی که در حادثه روز یکشــنبه دچار 
حادثه شدند، ســه نفر به کما رفتند و کماکان در 
همین وضعیت هستند. یک نفر اما وضعیت بهتری 
داشــت. این بازیکن از ناحیه مچ پــا و زانو دچار 
شکستی شده بود و به همین دلیل در بیمارستان 
قزوین تحــت عمل جراحی قرار گرفت. احتمالا او 

طی امروز و فردا از بیمارستان ترخیص می شود.
نــوروزی با یــادآوری اینکه یکی از ســه بازیکنی 
که به کما رفته اند به تهران منتقل شــده اســت، 
خاطرنشــان کرد: وضعیت ســطح هوشیاری این 
بازیکن نسبت به دو بازیکن دیگر بهتر بود طوریکه 
شــرایط انتقال برای او فراهم بود. به همین دلیل 
شرایطی میها شد تا با بالگرد به تهران منتقل شود. 
وی در حال حاضر در بیمارستان شهدای تجریش 
بســتری و تحت درمان است. ســطح هوشیاری 
این بازیکن کماکان پایین اســت و نســب به قبل 
تغییری در وضعیت او ایجاد نشــده است. در عین 
حال نیازی به جراحی ندارد. باید روند درمان ادامه 
پیدا کند تا بر اساس سطح هوشیاری و تغییراتش 

تصمیم گیری جدید شود.
رییس فدراســیون پزشکی ورزشــی در مورد دو 
بازیکــن دیگری که در کما هســتند، تاکید کرد: 
سطح هوشــیاری آنها خیلی پایین است طوریکه 
شرایط انتقال و جابه جایی برای شان فراهم نبود. 
بــه همین دلیــل کماکان در ســاوه تحت درمان 
هســتند.در کل این بازیکنان حادثه دیده شرایط 

خوبی ندارند. وضعیت آنها بحرانی است.
وی در مورد سن بازیکنانی که دچار حادثه شدند، 
گفت: بازیکنی که به تهران منتقل شده است ۱4 
ســاله است. یکی از بازیکنان که در کما است، ۱7 
ســال دارد. در کل میانگین ســنی این بازیکنان 
در همین حد اســت. آنها خیلی نوجوان هستند. 
امیدوارم شــرایط به گونه ای پیش برود که نسبت 

به بهبودی شان امیدواری بیشتری حاصل شود.
رییس فدراسیون پزشــکی ورزشی تاکید کرد که 
این فدراســیون تا زمان حاصل شدن نتیجه پیگیر 

وضعیت درمانی بازیکنان حادثه دیده خواهد بود.

دبیر دنبال پاداش 25 میلیاردی برای 
کشتی گیران

علیرضا دبیر، رییس فدراســیون کشتی گفت: ما 
هنوز توقع داریــم وزارت ورزش برای مدال آوران 
طلای المپیک بالای 2۰ تا 25 میلیارد پاداش در 
نظر بگیرد چون ورزشکاران واقعاً زحمت می کشند.

علیرضــا دبیر در مورد پاداش مــدال آوران طلای 
مســابقات المپیک گفت: بودجه وزارت ورزش با 
کمیته ملی المپیک قابل قیاس نیســت، ما هنوز 
توقع داریــم وزارت ورزش برای مدال آوران طلای 
المپیــک بالای 2۰ تا 25 میلیــارد پاداش در نظر 
بگیرد چون واقعاً زحمت می کشــند. وزنه برداری، 
تکواندو، تیراندازی و سایر رشته ها همگی زحمت 
می کشند. امیدوارم با رویکردی که آقای هاشمی و 

دولت دارد این کار انجام می شود.
وی افــزود: کمیته ملی المپیک هــم کار بزرگی 
انجام داده اســت، کمیته ملی المپیک سری قبل 
پاداش پای سکو را فکر می کنم 5 یا ۱۰ هزار دلار 
در نظر گرفته بود، بــرای این دوره این عدد را به 
۱۰ میلیارد تومان رســانده است. باید از آن ها هم 
توجه کنیم. بین ۱۰ تا ۱2 ســال طول می کشد تا 
یک ورزشکار مدال طلای المپیک را کسب کند و 
واقعاً این پاداش عددی نیســت. با این حال باید از 
آن ها تشــکر کنیم. منتظر هستیم دولت از طریق 
وزارت ورزش اعلام کند چه پاداشــی در نظر دارد. 
به نظرم پاداش هایی که در نظر گرفته شده خوب 

بوده است.

شهرداری گرگان در آستانه ثبت رکورد
تیم بسکتبال شهرداری گرگان با برد مقابل النفت 
عراق، نخستین تیم ایرانی می شود که هر 6 بازی 
خود در دور گروهی ســوپر لیگ غرب آســیا را با 
برد پشت ســر می گذارد.، تیم بسکتبال شهرداری 
گــرگان در آخرین بازی خــود از مرحله گروهی 
سوپر لیگ غرب آســیا، امروز از ساعت ۱۹:۳۰ به 
وقت تهران، در عراق بــه مصاف تیم النفت بغداد 
می رود.شــاگردان مصطفی هاشــمی که تاکنون 
عملکــرد فوق العاده ای در گــروه A این رقابت ها 
داشــته  و هر 5 بازی قبلی خود را با برد پشت سر 
گذاشته اند، با پیروزی در این دیدار می توانند یک 
رکــورد فوق العاده را به نام نمایندگان بســکتبال 

ایران در این رقابت ها به ثبت برسانند.
مسابقات سوپر لیگ غرب آسیا دومین فصل خود 
را پشت سر می گذارد و شهرداری گرگان با برد در 
بازی فردا، به اولین تیم ایرانی تبدیل می شــود که 
هر 6 بازی خود در مرحله گروهی این مســابقات 
را با پیروزی پشت سر می گذارد.شهرداری گرگان 
در حالی پا به این مســابقه می گذارد که با 5 برد و 
۱۰ امتیاز از 5 بازی، صدرنشــین گروه A است و 
در بازی رفت که به میزبانی تهران برگزار شــد، با 
نتیجه قاطع ۱۰۰ - 5۹ النفت عراق را در ســالن 

بسکتبال آزادی در هم کوبید.

ذره بین

همدلی| باشــگاه پرسپولیس در شرایطی با 
انتخــاب دو عضو جدید هیــات مدیره اش 
خبرساز شــد که »رضا درویش« مدیرعامل 
باشگاه ظفرمندانه از عملکرد این باشگاه در 
نقل و انتقالات نیم فصل و انتخاب سرمربی 
برزیلی می گویــد؛ انتخابی بــه ارزش یک 

میلیون دلار صرفه جویی!
مجمع باشــگاه پرســپولیس در شــرایطی 
برگزار شــد که خروجی این مجمع انتخاب 
ابراهیم شکوری معاون اسبق اجرایی باشگاه 
و سید حســن طباطبایی رئیس فدراسیون 
کاراته به عنوان دو عضو جدید هیات مدیره 
باشگاه بود و ضمن اینکه رضا درویش نیز به 

عنوان مدیرعامل باشگاه ابقا شد.
درویــس در پایــان این نشســت در جمع 
خبرنگاران اظهار کــرد: درویش ادامه داد: 
می توانســتم یک میلیــون دلار بدهم یک 
مربی طراز اول بیاورم و فشــارها را از روی 
خــودم بردارم اما این رقــم را صرفه جویی 
کردم. با این که انتقادات زیادی به من شد 
اما در این رقم تدبیر کردیم. البته قبول دارم 
که تیم بزرگ مربی بزرگ می خواهد. اعتقاد 
دارم اوسمار مربی بزرگی هست. اگر به این 
نتیجه رسیدیم که مربی بزرگتری نیاز داریم 

می رویم سراغ مربی بعدی.
 از روزی که آمده ام حــدود 5۰۰ میلیارد 
تومــان از بدهــی را پرداخت کــرده ام. ما 
پرونده  هــای پرتعداد مالی داشــتیم که در 
برخــی از آنها پیروز شــده ایم. رســیدگی 
به این مســایل کار ســختی است. تیم های 
صنعتــی تمرکزشــان روی این اســت که 
مســایل فنی را بررســی کنند اما ما دنبال 

پرداخت بدهی ها هستیم.
وی ادامــه داد: 7۰ میلیارد تومان به خاطر 
بدهی باشــگاه به رادوشوویچ پرداخت کرده 
ام. ضمن ایــن که الان هم باید ۱5 میلیارد 
تومان مفاصا حساب مالیاتی پرداخت کنیم 
و مدارک را به فیفا بفرســتیم تا پنجره نقل 
و انتقالات باز شــود. اگر این بدهی نبود من 
می توانســتم بازیکن با کیفیت از لیگ اروپا 

بیاورم.
رضا درویش تاکیــد کرد: بدهی  های زیادی 
از گذشــته برای ما مانده است که کار ما را 
مشکل کرده است. طرف به خاطر 7 میلیارد 
تومــان طلب ، حکم قضایــی ۱5۱ میلیارد 
تومانی دریافت کرده است، اینها را هواداران 
باید بدانند و بپرســند که چه کســی این 

بدهی ها را ایجاد کرده اس؟
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس در مورد 
مقصران بدهی  های انباشته باشگاه نیز گفت: 
بخش عمده ای از بدهی  های دیگران را من 
داده ام. چند بازیکن را کــه دیگران آورده 
بودند من پرداخت کردم. هواداران می گویند 

این پنج بازیکن را بیاور اما نمی دانند که ما 
پول نداریم.

رضــا درویش در مورد طلبــی که از وزارت 
ورزش دارد گفت: مــا ۱۰۹ میلیارد تومان 
به طور رســمی و مستند به خاطر پرداخت 
بدهی  هــای قبلــی بایــد از وزارت ورزش 
بگیریم که اگر این رقم به ما پرداخت شــود 
می توانیم بخشی از مشکلات باشگاه را حل 
کنیم. رسیدگی که ما به تیم  های پایه داشته 

ایم در تاریخ باشگاه بی سابقه است.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ادامه داد: بعد 
از 5 سال موفق شدیم تیم را به یک اردوی 
خارجی ببریم. بازیکنان هم تاکید کرده اند 
که اردوی خوب و با کیفیتی بوده اســت. ما 
در حد توانمان همه کارها را انجام می دهیم. 
دغدغه  هــای ما باشــگاه  های دیگر متفاوت 

است.
اوسمار سه بازیکن را نمی خواهد

مدیرعامــل پرســپولیس درخصوص اینکه 
چه برنامــه ای برای نبیل یاهویی و حنانوف 
دارند، عنوان کرد: با سرمربی تیم هماهنگ 
هستیم و هرچه بخواهد انجام می دهیم، اما 
اول باید پنجره را بــاز و قراردادهای جدید 
را ثبت کنیم، بعــد بازیکن را کنار بگذاریم. 
ســه بازیکن هم سرمربی اسم داده که کنار 
گذاشته شــوند. پس باید صبر کنیم پنجره 
باز شود. شاید به بازی اول نرسد. به همین 
خاطر بعد از باز شــدن پنجــره می توانیم 
بحث کنیم کدام بازیکنان مد نظر سرمربی 

نیستند. اوسمار به ما لیست داده است.
وی در خصــوص اینکــه در صورت جدایی 
زاهدی پرســپولیس در خــط حمله دچار 

مشکل می شود، گفت: حتما در این صورت 
بازیکن می گیریم. 

پاسخ به گل محمدی
درویــش درمورد اینکــه گل محمدی گفته 
پــس از رفتــن او جذب بازیکــن و اردوی 
خارجی برای پرسپولیس فراهم شد، گفت: 
قبــل از اینکه گل محمدی برود، به او گفتم 
با شــرکت طبیعت قــرارداد بســتیم و بنا 
است اسپانســر اردو شود. یعنی دست روی 
دست بگذاریم و کاری نکنیم؟ گل محمدی 
کدام بازیکن را خواســت و ما نگرفتیم؟ او 
هــم بازیکنی خواســت و آزاد بود  گرفتیم. 
البته آزاد از این جهت که یک باشــگاه از ما 
درخواست جذب بیرانوند را داشته باشد؟ آیا 

معقول است؟
مدیرعامل پرســپولیس تاکید کرد: ۱۰-۱۱ 
ســتاره داریم که در حد تیم ملی هستند. 
بازیکنانی که می توانســتیم گرفتیم. شاید 
بازیکنــان دیگری هم بود که الان ســتاره 
تیم های خودشــان هســتند و خود من به 
گل محمدی پیشــنهاد دادم امــا آنها را از 

لحاظ فنی قبول نکرد.
تایید مذاکره با علی دایی

مدیرعامــل پرســپولیس درواکنــش بــه 
اظهارنظر علــی دایی مبنی بــر اینکه این 
تیم بــه یک مربی بزرگ نیــاز دارد، گفت: 
تیم بزرگ یقیناً مربی بزرگ می خواهد، اما 
یقین داریم اوســمار مربی بزرگی است. اگر 
ببینیم مشخصاتش برای پرسپولیس خوب 
نبود، برای فصل جدید یک مربی بزرگتر از 

او  می آوریم.
درویش در مــورد اینکه علــی دایی اعلام 

کرده است باشگاه پرسپولیس ابتدای فصل 
هــم با او مذاکره کرده در شــرایطی که در 
آن زمــان با گل محمدی قرارداد داشــتند، 
عنوان کرد: گل محمدی اول فصل اســتعفا 
کرده بود. وقتی او اســتعفا کرد، باید 4-5 
گزینــه انتخــاب می کردیــم. گل محمدی 
خودش گفت تحت هیچ شــرایطی نمی آید 
و حتی به ســفر رفت. ما هم با گزینه هایی 
مثل دایی هم صحبت و مشورت کردیم. او 
برخی مواقع به ما مشــورت می دهد. سایر 
بزرگان مثل پروین و استیلی هم این کار را 

انجام می دهند. 
مدیرعامل پرســپولیس در خصوص ادعای 
اســتقلالی ها مبنی بر اینکه پیشنهاد 8۰۰ 
هــزار دلاری به ارونــوف داده بودند اما این 
بازیکن قبول نکرده و به پرســپولیس آمده 
اســت، توضیح داد: به ارونــوف بگویند چرا 
قبول نکرده اســت. مشخص است ما چقدر 

دادیم.
حبوباتی بازیکن جدید پرسپولیس

ســمیر حبوباتی که در تابســتان امسال به 
عنوان بازیکــن پایه به عضویت باشــگاه و 
تیم های پایه درآمده بــود، قرارداد جدید و 
حرفــه ای خود را به مدت دو فصل و نیم به 
امضا رســاند.این بازیکن پــس از حضور در 
پرسپولیس، در تیم ملی نوجوانان درخشید 
و نظر یحیی گل محمدی، ســرمربی سابق 

تیم را به خود جلب کرد.
حبوباتی که در جــام جهانی نوجوانان هم 
در عضو تیم ملی بود، توانست در تمرینات، 
تایید سرمربی را برای عقد قرارداد جدید به 

خود جلب کند.

مدیرعامل پرسپولیس دلیل انتخاب سرمربی برزیلی را به زبان آورد 

صرفهجویییکمیلیوندلاری

همدلی| آتش اختلاف در باشگاه استقلال همچنان شعله ور 
است به طوری که جوادنکونام سرمربی این تیم در واکنش به 
اظهارات هفته گذشته علی خطیر مدیرعامل باشگاه، در یک 
گفت وگوی تلویزیونی گرد و خاک کرد و مدیرت باشــگاه را 

به باد انتقاد گرفت.
 جواد نکونام گفت: آقای خطیر مدیر جوانی هســتند و اولین 
باشگاهی است که کار می کنند. اگر ایشان ضربدر روی لیست 
مــی زد و می گفت پول نداریم و نمی توانیــم بازیکن بگیریم 
هیچ کدام از این مشکلات به وجود نمی آمد. بنا بر این است 
که صداقت داشــته باشــیم و بتوانیم با همدیگر کار کنیم و 
وظیفه مان را درســت انجام بدهیم. مشــکلی با هم نداشتیم 
و نداریم و فقط بر ســر مســائل مالی و جذب بازیکن برخی 
مســائل وجود دارد. ما بار ها با هم صحبت کردیم و حتی به 
ایشان گفتم با همین بازیکنان ادامه می دهم. دلخوری ام هم 
فقط به این خاطر بود که نمی توانستیم بازیکن بگیریم. با این 
حــال من وقتی بازیکن را می بینم و با او صحبت می کنم، اما 
بعد از 2۰ روز می گویند نمی توانیم بازیکن بگیریم یعنی چه؟ 

من در این فوتبال عمر گذراندم و می دانم این یعنی چه.
تخفیف 5 میلیاردی

ســرمربی اســتقلال ادامه داد:من قراردادم را 5 میلیارد کم 
کردم. اتفاقاتی که افتاده عجیب است. من فقط درباره بازیکن 
بحث داشتم و موفقیت تیمم را می خواهم. کدام باشگاه لیگ 
برتری شرایط ما را دارد؟ تیم های دیگر را می بینید. بازیکنان 
ما کمتر از ســایر تیم ها گرفته اند. امســال قــرارداد کادر و 
بازیکنان پرداخت نشــده و ما هیچ صحبتی نداشتیم.آن روز 
ایشــان فرمودند اگر شرایط استقلال خوب بود به من و شما 
نمی دادند. اینگونه نیست. به من می دادند، اما به شما نه. من 
سه سال قبل با اســتقلال مذاکره کردم، پارسال هم با آقای 
آجورلــو صحبت کردم و ترجیــح دادم در فولاد بمانم. اتفاقا 
همکاری با آقای آجورلو را اشــتباه کردم که از دســت دادم. 

ایشان مدیر من بوده است.
استراماچونی به چه حقی نظر داده؟

نکونام گفت: من به ایشان بازیکن معرفی کردم، بعد رفته اند 
از استراماچونی)ســرمربی اسبق اســتقلال( و کمک هایش 
اســتعلام گرفتند. استراماچونی محترم است، اما نظر مربیان 
متفاوت اســت. اصلا حق ندارند از استراماچونی سوال کنند! 
به چه حقی ایشان نظر داده اند؟ اگر بازیکن خوب باشد، من 
جواب می دهم و اگر بد هم باشــد، من جواب می دهم.شما با 

مربیانی در ارتباط هســتید که از آن ها درباره بازیکن سوال 
می کنید. بحث فنی با من است و این ها بازیکنانی هستند که 
مورد تایید من هســتند. حتی اگر بد باشــند هم مورد تایید 
من اســت. این ها مسائلی اســت که باعث ناراحتی می شود. 
باعث می شــود من با این همه سابقه و تجربه فکر هایی کنم 

که برخلاف مدیریت باشگاه ذهنم بهم بریزد.
ماجرای لیست بازیکنان موردنظر نظر

جــواد نکونام درباره لیســت بازیکنان مدنظــرش گفت:من 
لیســتی که از بازیکنان پرینت گرفتم و دادم، موجود است. 
ایشان نگفت نمی توانیم بازیکن بگیریم. ایشان ناگهان گفتند 
باشــگاه باید ســقف را رعایت کنیم. صحبت کردیم به جای 
4 بازیکــن دو بازیکن بگیــرم تا بحث نقــل و انتقالاتی مان 
خوب پیش برود. این صحبت ها را به خود ایشــان گفتم، اما 
دفاعیه شــان همین سقف قرارداد اســت. من می خواستم با 
مبلغ کمتر از آن 4 بازیکن دو بازیکن بگیریم. دست دادیم و 
قرار شد این کار را بکنیم. من با بازیکنان صحبت کردم و کار 
را جلو بردم، اما ایشــان گفتند نمی توانیم بازیکن بگیریم. از 
آن زمان مشکلات درست شد. قبل از آن همه چیز خوب بود.

نکونــام تصریح کرد: هرجور فکــر کنید با روح و روان خودم 
و تیمم بازی شــد. دوســتانی که با من کار کرده اند، من را 
می شناسند. من تمام تمرکزم همیشه روی تیم است. امسال 
تنها ســالی اســت که من هیچ تمرکزی نداشتم. الان بعد از 
سه ماه می گویند بازیکن بگیر. خب سه ماه پیش می گرفتید!

خیلی استقلالی هستم
نکونام ادامــه داد:آنهایی که با من بزرگ شــده اند می دانند 
چقدر من و خانواده ام استقلالی هستم. زمانی که می توانستم 

در اوساســونا بمانم و مربیگری را دنبال کنم، به اســتقلال 
آمــدم. آقــای فتــح الله زاده می دانند که یک باشــگاهی با 
سامســونت پر پول آمدنــد تا مرا ببرند، امــا من نرفتم. من 
پلــه پله جلو آمدم. دوران بــازی اینگونه بود و مربیگری هم 
همینطور. من ســختی ها را تحمل می کنم. به عنوان کســی 
که سختی های زیادی در فوتبال دیده ام، این چیز ها مشکلی 

نیست. اما برخی مسائل را نمی توانم تحمل کنم. 
باید سر تا پای بازیکنان را طلا گرفت

سرمربی استقلال خاطرنشــان کرد:این بازیکنان استقلال را 
باید سر تا پایشــان را طلا گرفت. بازیکنی که از پارسال 7۰ 
درصد طلبکار اســت و امسال برای تیمش بازی می کند، این 
بازیکن ارزشمند اســت. من به عنوان مربی این بازیکنان را 

دوست دارم و هرروز به آن ها می گویم دمتان گرم. 
فخرالدینی 11 میلیارد آب می خورد

جواد نکونام در شــرایطی در این گفت وگو از توافق با فرهاد 
فخرالدینی خبر داد که ساعاتی بعد خبر آمد مدافع آلومینیوم 
برای حضور در اســتقلال خواهان دریافت ۱۱ میلیارد تومان 
شــده که با مخالفت مدیرعامل استقلال رو به رو شده است. 
مدافع ســابق آلومینیوم به اســتقلالی ها اعلام کرده قرارداد 
یک ســاله و نیمه با این تیم می بندد اما مدیریت اســتقلال 
به او اعــلام کرده فقط قراردادی به مــدت نیم فصل با این 
بازیکن منعقد می کند. در همین راســتا فخرالدینی برای نیم 
فصــل 6 میلیارد بــه عنوان دســتمزد و 5 میلیارد هم بابت 
پول رضایتنامه ای که به آلومینوم پرداخت کرده از اســتقلال 
طلب کرده است که باز هم با مخالفت مدیریت باشگاه مواجه 

شده است

گرد و خاک سرمربی علیه مدیرعامل

صادق باشید تا بتوانیم با هم کار کنیم


